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Spørgsmål 

Mener ministeren, at det er rimeligt, at oplysninger fra Saneringsudvalgets analyse lækkes 

til pressen, uden at analysen er offentliggjort eller tilgået Folketingets Skatteudvalg, og vil 

ministeren omgående sørge for, at den offentliggøres og/eller tilgår Skatteudvalget? 

 

Svar 

Jeg mener bestemt ikke, det er rimeligt, at oplysninger fra Saneringsudvalgets analyser er 

blevet lækket til pressen.  

 

Med baggrund i regeringsgrundlaget ønsker regeringen, at det skal være billigere og lettere 

at drive virksomhed i Danmark, og i den forbindelse vil regeringen lette virksomhedernes 

administrative byrder ved at ændre regler og afskaffe afgifter, hvor det vurderes mest hen-

sigtsmæssigt. Regeringen har derfor nedsat et Saneringsudvalg med deltagelse af eksterne 

parter i form af erhvervs- og brancheorganisationer og nedsat en tværministeriel arbejds-

gruppe. 

 

De analyser, hvorfra der er blevet lækket oplysninger, er en del af Saneringsudvalgets 

samlede rapport, som ikke er endeligt udfærdiget på nuværende tidspunkt. Jeg vil gerne 

respektere Saneringsudvalgets arbejde, og derfor vil rapporten blive offentliggjort, når ar-

bejdet er afsluttet, og regeringen er blevet orienteret om rapporten. I den forbindelse vil 

jeg naturligvis sørge for, at Skatteudvalget får tilsendt rapporten. 


